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Svečanom sjednicom Općinskog vijeća u petak je obilježen Dan Općine Veliki

Bukovec i blagdana svetog Franje Asiškog.

Svim mještanima, načelniku Franji Vrbaniću i predsjednici Općinskog vijeća Jasenki

Zdelar čestitke je uputio i župan Anđelko Stričak.

- Čestitam svim vrijednim i marljivim stanovnicima Općine Veliki Bukovec

zahvaljujući kojima je ovaj kraj iz godine u godinu sve razvijeniji, napredniji i ugodniji

za život. Posebno me veseli suradnja vaše i susjedne Općine Mali Bukovec, a i

suradnja s Varaždinskom županijom je izvrsna. Županija uvijek uskače u pomoć

kada je potrebno dogovoriti i realizirati projekte koje Općina nije u mogućnosti

samostalno odraditi. Tako smo, primjerice, dali suglasnost za gradnju na parceli koja

je u školskom, odnosno županijskom vlasništvu, a za dogradnju vrtića koji se nalazi

pokraj škole. Imamo i zajednički projekt, a to je asfaltiranje jedne ceste dužine oko



dva kilometra u Poduzetničkoj zoni Veliki Bukovec. Detalje još dogovaramo, a projekt

bi trebao biti realiziran početkom iduće godine – istaknuo je Stričak.

Podsjetivši da je Varaždinskoj županiji jedan od prioriteta obrazovanje, istaknuo je se

ulaže i u OŠ Veliki Bukovec, a 31 velikobukovečkom poljoprivredniku dodijeljene su

bespovratne potpore za ulaganja u poljoprivredi.

- Pomažemo koliko god možemo jer želimo da se svaki kutak naše županije raste i

razvija na zadovoljstvo svojih stanovnika, da postaje sve ugodniji za život, a krajnji

cilj suradnje, projekata i ulaganja je da ljudi, posebice mladi, ostanu ovdje živjeti. Za

to im treba stvoriti uvjete, a u Općini Veliki Bukovec trude se to i ostvariti na čemu

čestitam načelniku Vrbaniću i članicama i članovima Općinskog vijeća – istaknu je

župan Stričak.

Predsjednica Općinskog vijeća Jasenka Zdelar pohvalila je rad svih vijećnika, kao i

suradnju s načelnikom. - Općinski proračun je mali, a očekivanja su uvijek velika i

zato se trudimo ta očekivanja ostvariti i našim mještanima stvoriti što kvalitetnije

uvjete za život. Prvenstveno, želimo djeci i mladima stvoriti uvjete kako bi ostali

živjeti i graditi budućnost na Bukovcu - kazala je Zdelar.

Načelnik Općine Franjo Vrbanić naglasio je da će svi projekti i programi koje Općina

provodi i koje će tek provoditi biti prilagođeni ljudima i potrebama ljudi u općini.

– Provodimo programe od novorođene djece, preko vrtićke i školske dobi do mladih

obitelji, ali i umirovljenika, a razmišljamo i o poduzetnicima za koje također imamo

osmišljene programe. Općina izdvaja i za subvencije za studente te uvijek nastojimo

razmišljati i o socijalnom programu, o ljudima koji su najviše ugroženi, a to su ljudi

bez primanja ili korisnici minimalne socijalne naknade. Naravno, nismo zaboravili ni

na udruge i društva, čiji rad i aktivnosti također financijski podržavamo – rekao je

načelnik.

Što se tiče projekata, dodao je da je Općina trenutno u fazi prijava na razne

natječaje.



– Ove smo godine prijavili jedan veliki projekt, veliku investiciju, a to je dogradnja

vrtića. Također smo prijavili projekt zelene urbane obnove općine, u okviru kojeg

ćemo pojedine dijelove općine ozeleniti sadnjom drveća. Tu je i prijava projekta

ePlanovi, kao i uređenje komunalne infrastrukture – cesta, poljskih puteva i svega

ostalog. Naime, uredili smo sportska igrališta i jedan kompleks gdje smo postavili i

sanitarni čvor – istaknuo je Vrbanić te dodao da se konstantno ulaže i u društvene

domove što se tiče opremanja i održavanja, a ove je godine Općina sufinancirala i

obnovu filijalne kapele Uzvišenja sv. Križa u Dubovici povodom 50. obljetnice

izgradnje kapele.

Na svečanoj sjednici su prvi put u povijesti dodijeljena javna priznanja za iznimna

postignuća i doprinos od interesa za ugled i razvoj Općine za 2024. godinu.

Priznanje za Počasnu građanku Općine Veliki Bukovec dodijeljeno je dugogodišnjoj

djelatnici vrtića Milki Šeruga zbog iznimnog doprinosa u predškolskom odgoju i

obrazovanju. Nagrade Općine dodijeljene su dugogodišnjem predsjedniku VZO Mali

i Veliki Bukovec Mladenu Hemaru, posthumno Vjekoslavu Zdelaru, koji je u tri

mandata bio načelnik Općine Veliki Bukovec, te SRK Linjaku.

Stolariji i pilani Antun Pečenec d.o.o. dodijeljena je Zlatna plaketa, a zahvalnice su

dodijeljene nekadašnjoj ravnateljici OŠ Veliki Bukovec Tereziji Šalamon te Općini

Mali Bukovec.

Svečanu sjednicu svojim su nastupima uveličali učenice i učenici Osnovne škole

Veliki Bukovec.














